



ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា
ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ

ក្រសួងការងារ និងបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ

លេខ : ២២៩/២៩ គ.ប/ប.ក.ខ.ស ប្រកាស
ស្តីពី

**ការកំណត់ប្រាក់ឈ្នួលអប្បបរមាសម្រាប់កម្មករនិយោជិតផ្នែកវាយនភណ្ឌ កាត់ដេរ
ផលិតស្បែកជើង និងផលិតផលផលធ្វើដំណើរនិងកាបូប សម្រាប់ឆ្នាំ២០២៦**

រដ្ឋមន្ត្រីក្រសួងការងារ និងបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ

- បានឃើញរដ្ឋធម្មនុញ្ញនៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា
- បានឃើញព្រះរាជក្រឹត្យលេខ នស/រកត/០៨២៣/១៩៨១ ចុះថ្ងៃទី២២ ខែសីហា ឆ្នាំ២០២៣ ស្តីពីការតែងតាំងរាជរដ្ឋាភិបាលនៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា
- បានឃើញព្រះរាជក្រឹត្យលេខ នស/រកត/០២២៤/២០៥ ចុះថ្ងៃទី២១ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០២៤ ស្តីពីការតែងតាំងបំពេញបន្ថែមសមាសភាពរាជរដ្ឋាភិបាលនៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា
- បានឃើញព្រះរាជក្រឹត្យលេខ នស/រកត/០៩២៤/១១៦៩ ចុះថ្ងៃទី២០ ខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០២៤ ស្តីពីការកែសម្រួលនិងតែងតាំងសមាសភាពរាជរដ្ឋាភិបាលនៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា
- បានឃើញព្រះរាជក្រឹត្យលេខ នស/រកត/១១២៤/១៤៧៧ ចុះថ្ងៃទី២០ ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ២០២៤ ស្តីពីការកែសម្រួលនិងតែងតាំងបំពេញបន្ថែមសមាសភាពរាជរដ្ឋាភិបាលនៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា
- បានឃើញព្រះរាជក្រមលេខ នស/រកម/០៦១៨/០១២ ចុះថ្ងៃទី២៨ ខែមិថុនា ឆ្នាំ២០១៨ ដែលប្រកាសឱ្យប្រើច្បាប់ស្តីពីការរៀបចំនិងការប្រព្រឹត្តទៅនៃគណៈរដ្ឋមន្ត្រី
- បានឃើញព្រះរាជក្រមលេខ នស/រកម/០១០៥/០០៣ ចុះថ្ងៃទី១៧ ខែមករា ឆ្នាំ២០០៥ ដែលប្រកាសឱ្យប្រើច្បាប់ស្តីពីការបង្កើតក្រសួងការងារ និងបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ
- បានឃើញព្រះរាជក្រមលេខ ជស/រកម/០៣៩៧/០១ ចុះថ្ងៃទី១៣ ខែមីនា ឆ្នាំ១៩៩៧ ដែលប្រកាសឱ្យប្រើច្បាប់ស្តីពីការងារ
- បានឃើញព្រះរាជក្រមលេខ នស/រកម/០៧១៨/០១៥ ចុះថ្ងៃទី០៦ ខែកក្កដា ឆ្នាំ២០១៨ ដែលប្រកាសឱ្យប្រើច្បាប់ស្តីពីប្រាក់ឈ្នួលអប្បបរមា
- បានឃើញអនុក្រឹត្យលេខ២៨៣ អនក្រ.បក ចុះថ្ងៃទី១៤ ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ២០១៤ ស្តីពីការរៀបចំ និងការប្រព្រឹត្តទៅរបស់ក្រសួងការងារ និងបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ
- បានឃើញអនុក្រឹត្យលេខ៧៥ អនក្រ.បក ចុះថ្ងៃទី០៥ ខែមិថុនា ឆ្នាំ២០១៩ ស្តីពីសមាសភាព ការរៀបចំ និងការប្រព្រឹត្តទៅរបស់ក្រុមប្រឹក្សាជាតិប្រាក់ឈ្នួលអប្បបរមា
- យោងលទ្ធផលនៃកិច្ចប្រជុំរបស់ក្រុមប្រឹក្សាជាតិប្រាក់ឈ្នួលអប្បបរមា អាណត្តិទី៤ (២០២៥-២០២៦) នាថ្ងៃទី១៧ ខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០២៥
- យោងសេចក្តីសម្រេចដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់របស់ សម្តេចមហាបវរធិបតី **ហ៊ុន ម៉ាណែត** នាយករដ្ឋមន្ត្រី នៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា

សម្រេច

ប្រការ១ .-

ត្រូវបានបន្ថែមទឹកប្រាក់ចំនួន ២ (ពីរ) ដុល្លារអាមេរិក លើទឹកប្រាក់ចំនួន ២០៨ (ពីររយប្រាំបី) ដុល្លារអាមេរិក ដែលបានកំណត់ដោយក្រុមប្រឹក្សាជាតិប្រាក់ឈ្នួលអប្បបរមា ជាប្រាក់ឈ្នួលអប្បបរមាសម្រាប់កម្មករនិយោជិតផ្នែកវាយនភណ្ឌ កាត់ដេរ ផលិតស្បែកជើង និងផលិតផលផលធ្វើដំណើរនិងកាបូប ក្នុងមួយខែ សម្រាប់ឆ្នាំ២០២៦។

ប្រាក់ឈ្នួលអប្បបរមាសម្រាប់កម្មករនិយោជិតផ្នែកវាយនភណ្ឌ កាត់ដេរ ផលិតស្បែកជើង និងផលិតផលិតផលធ្វើដំណើរនិងកាបូប សម្រាប់ឆ្នាំ២០២៦ ត្រូវបានកំណត់ជាផ្លូវការនូវទឹកប្រាក់ចំនួន ២១០ (ពីររយដប់) ដុល្លារអាមេរិក ក្នុងមួយខែ។

ប្រការ២ .-

កំណត់ប្រាក់ឈ្នួលអប្បបរមាសម្រាប់កម្មករនិយោជិតសាកល្បងចំនួន ២០៨ (ពីររយប្រាំបី) ដុល្លារអាមេរិក ក្នុងមួយខែ។ ចប់រយៈពេលសាកល្បងក្លាយជាកម្មករនិយោជិតពេញសិទ្ធិ ត្រូវបានទទួលប្រាក់ឈ្នួលអប្បបរមាចំនួន ២១០ (ពីររយដប់) ដុល្លារអាមេរិក ក្នុងមួយខែ។

ចំពោះកម្មករនិយោជិតដែលទទួលបានប្រាក់ឈ្នួលតាមបរិមាណផលិតផល (ដេរស៊ីបុង) ត្រូវទទួលបានប្រាក់ឈ្នួលតាមទិន្នផលជាក់ស្តែងដែលធ្វើបាន។ បើទិន្នផលការងារទទួលបាននោះលើសពីចំនួនប្រាក់ឈ្នួលដែលមានចែងក្នុងកថាខណ្ឌទី១ នៃប្រការនេះ ត្រូវទទួលបានតាមចំនួនលើសនោះ។ ប្រសិនបើទាបជាងប្រាក់ឈ្នួលដែលមានចែងក្នុងកថាខណ្ឌទី១ នៃប្រការនេះ នោះនិយោជកត្រូវបន្ថែមឱ្យគ្រប់ចំនួន ២០៨ (ពីររយប្រាំបី) ដុល្លារអាមេរិក ក្នុងមួយខែ សម្រាប់កម្មករនិយោជិតសាកល្បង និងចំនួន ២១០ (ពីររយដប់) ដុល្លារអាមេរិក ក្នុងមួយខែ សម្រាប់កម្មករនិយោជិតពេញសិទ្ធិ។

ប្រការ៣ .-

ប្រាក់អត្ថប្រយោជន៍ផ្សេងៗទៀតដែលកម្មករនិយោជិតធ្លាប់ទទួលបានកន្លងមក ត្រូវរក្សាទុកដដែល។

ប្រការ៤ .-

ប្រាក់ឈ្នួលអប្បបរមាថ្មីនេះ ត្រូវអនុវត្តចាប់ពីថ្ងៃទី១ ខែមករា ឆ្នាំ២០២៦ តទៅ។

ប្រការ៥ .-

បទប្បញ្ញត្តិទាំងឡាយណាដែលផ្ទុយនឹងប្រកាសនេះ ត្រូវទុកជានិរាករណ៍។

ប្រការ៦ .-

អគ្គនាយកនៃអគ្គនាយកដ្ឋានរដ្ឋបាល និងហិរញ្ញវត្ថុ អគ្គនាយកនៃអគ្គនាយកដ្ឋានការងារ អគ្គលេខាធិការនៃអគ្គលេខាធិការដ្ឋានក្រុមប្រឹក្សាជាតិប្រាក់ឈ្នួលអប្បបរមា ប្រធាននាយកដ្ឋានអធិការកិច្ចការងារ ប្រធាននាយកដ្ឋានវិវាទការងារ និងប្រធានមន្ទីរការងារ និងបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ រាជធានី ខេត្ត ត្រូវទទួលបន្ទុកអនុវត្តប្រកាសនេះតាមភារកិច្ចរៀងៗខ្លួនចាប់ពីថ្ងៃចុះហត្ថលេខាតទៅ។

ថ្ងៃ ពុធ ១០ ខោច ខែ ភទ្របទ ឆ្នាំម្សាញ់ សប្តស័ក ព.ស.២៥៦៩
ធ្វើនៅរាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ១៧ ខែ កញ្ញា ឆ្នាំ២០២៥



ហេង ស៊ុន

- កន្លែងទទួល៖**
- ទីស្តីការគណៈរដ្ឋមន្ត្រី
 - ក្រសួងសេដ្ឋកិច្ចនិងហិរញ្ញវត្ថុ
 - ឧទ្ធរណ៍យសម្តេចមហាបវរវេជ្ជបតីនាយករដ្ឋមន្ត្រី
 - ឧទ្ធរណ៍យឯកឧត្តមឧបនាយករដ្ឋមន្ត្រី
 - រដ្ឋបាលរាជធានី ខេត្ត
 - ដូចប្រការ៦
 - រាជកិច្ច
 - ឯកសារ កាលប្បវត្តិ

៥

Ministry of Labour and Vocational Training
No. 214/25 KB/Br.K.Kh.L

Prakas
on

Determination of Minimum Wage for Workers/Employees in the Textile, Garment, Footwear, Travel Goods and Bag Industries for 2026

Minister of Labour and Vocational Training

- Having seen the Constitution of the Kingdom of Cambodia
- Having seen Royal Decree NS/RKT/0823/1981 dated 22 August 2023 on Nomination of the Royal Government of Cambodia
- Having seen Royal Decree NS/RKT/0224/205 dated 21 February 2024 on Supplementary Nomination of the Composition of the Royal Government of Cambodia
- Having seen Royal Decree NS/RKT/0924/1169 dated 20 September 2024 on Adjustment and Supplementary Nomination of the Composition of the Royal Government of Cambodia
- Having seen Royal Decree NS/RKT/1124/1477 dated 20 November 2024 on Adjustment and Supplementary Nomination of the Composition of the Royal Government of Cambodia
- Having seen Royal Code NS/RKM/0618/012 dated 28 June 2018 promulgating the Law on Organization and Functioning of the Council of Ministers
- Having seen Royal Code NS/RKM/0105/003 dated 17 January 2005 promulgating the Law on Establishment of Ministry of Labour and Vocational Training
- Having seen Royal Code NS/RKB/0397/01 dated 13 March 1997 promulgating the Labour Law
- Having seen Royal Code NS/RKM/0718/015 dated 06 July 2018 promulgating the Law on Minimum Wage
- Having seen Sub-decree 283 OrNKR.BK dated 14 November 2014 on Organization and Functioning of the Ministry of Labour and Vocational Training
- Having seen Sub-decree 75 OrNKR.BK dated 05 June 2019 on the Composition and Functioning of National Council on Minimum Wage
- According to the result of the National Council on Minimum Wage meeting of the 4th term (2025-2026) on 17 September 2025
- According to the wise decision of **Samdech Moha Borvor Thipadei Hun Manet**, Prime Minister of the Kingdom of Cambodia;

Decides

Article 1:

Add US\$2 (two) to the US\$208 (two hundred eight) set by the National Council on Minimum Wage as a minimum wage per month for workers/employees in the textile, garment, footwear, travel goods and bag industries for 2026.

The minimum wage for workers/employees in the textile, garment, footwear, travel goods and bag industries for 2026 shall be officially set at US\$210 (two hundred ten) per month.

Article 2:

Set a minimum wage for probationary workers/employees at US\$208 (two hundred eight) per month. After probation, the workers/employees shall receive a minimum wage of US\$210 (two hundred ten) per month.

Workers/employees who are paid according to the quantities produced (piece-rate) shall receive their wage based on the actual quantities produced. If the quantities produced exceed the wage stipulated in paragraph 1 of this Article, the workers/employees shall receive their wage according to the exceeding quantities. If it is lower than the wage stipulated in paragraph 1 of this Article, the employer shall add any amount to make it US\$208 (two hundred eight) per month for probationary workers/employees and US\$210 (two hundred ten) per month for workers/employees after probation.

Article 3:

Other benefits that workers/employees have received so far shall be kept the same.

Article 4:

This new minimum wage shall take effect from 01 January 2026.

Article 5:

Any regulation contrary to this Prakas shall be abrogated.

Article 6:

Director General of the General Department of Administration and Finance, Director General of the General Department of Labour, Secretary General of the General Secretariat of National Council on Minimum Wage, Director of Labour Inspection Department, Director of Labour Dispute Department and Directors of Municipal and Provincial Departments of Labour and Vocational Training shall be in charge of implementing this Prakas according to their respective duties from the date of signature.

Phnom Penh, 17 September 2025

Minister
(signed and stamped)
Heng Sour

Recipients:

- Office of the Council of Ministers
- Ministry of Economy and Finance
- Cabinet of Samdech Moha Bovor Thipadei Prime Minister
- Cabinets of H.E. Deputy Prime Ministers
- Municipal and Provincial Administrations
- As in Article 6
- Royal gazette
- Archives



柬埔寨王国
民族 宗教 君主

劳工与职业培训部
编号. 214/25 KB/Br.K.Kh.L

部长令
关于

2026年度纺织、服装、鞋类、旅行用品及箱包行业工人/雇员最低工资标准的确定
劳工与职业培训部长

- 参阅《柬埔寨王国宪法》
- 参阅 2023年8月22日颁布的关于柬埔寨王国政府任命的NS/RKT/0823/1981号皇家法令
- 参阅2024年2月21日颁布的关于柬埔寨王国政府组成补充提名事宜的NS/RKT/0224/205号皇家法令
- 参阅2024年9月20日颁布的关于调整和补充柬埔寨王国政府组成成员的NS/RKT/0924/1169号皇家法令
- 参阅2024年11月20日颁布的关于调整和补充柬埔寨王国政府组成成员的NS/RKT/1124/1477号皇家法令
- 参阅2018年6月28日颁布的NS/RKM/0618/012号皇家法令，该法令颁布了《部长会议组织与运作法》
- 参阅 2005年1月17日颁布的NS/RKM/0105/003号皇家法令，该法令颁布了《设立劳工与职业培训部法》
- 参阅1997年3月13日颁布的NS/RKB/0397/01号皇家法令，该法令颁布了《劳工法》
- 参阅2018年7月6日颁布的NS/RKM/0718/015号皇家法令，该法令颁布了《最低工资法》。
- 参阅2014年11月14日颁布的第283号OrNKr.BK二级法令关于劳工与职业培训部组织架构及运作事宜
- 参阅 2019年6月5日颁布的第75号OrNKr.BK二级法令关于国家最低工资委员会的组成与运作
- 根据2025年9月17日召开的第四届（2025-2026年）国家最低工资委员会会议结果
- 根据柬埔寨王国首相 **Samdech Moha Borvor Thipadei Hun Manet** 亲王的明智决定；

决定

第1条:

在国家最低工资委员会为纺织、服装、鞋类、旅行用品和箱包行业工人/雇员设定的2026年每月208美元（二百零八美元）最低工资基础上，增加2美元（两美元）。

2026年纺织、服装、鞋类、旅行用品及箱包行业工人/雇员的最低工资标准正式定为每月210美元（二百一十美元）。



Gold Sponsors				Silver Sponsors			Bronze Sponsor	TAFTAC Contact us	
Annual Sponsors:									

សមាគមវាយនភណ្ឌ សម្លៀកបំពាក់ ស្បែកជើង និងផលិតផលធ្វើដំណើរនៅកម្ពុជា Textile, Apparel, Footwear & Travel Goods Association in Cambodia 柬埔寨纺织服装制鞋箱包协会

第2条:

试用期工人的最低月薪为208美元（二百零八美元）。试用期结束后，工人应获得每月210美元（二百一十美元）的最低薪资。

按产量计酬的工人/雇员应根据实际产量领取工资。若产量超过本条第1款规定的工资标准，工人/雇员应按超额产量领取相应工资。若低于本条第1款规定的工资标准，雇主应予以补足，使试用期内雇员的月薪达到208美元（二百零八美元），试用期满雇员的月薪达到210美元（二百一十美元）。

第3条:

工人/雇员迄今所享有的其他福利应保持不变。

第4条:

此项新最低工资标准将于2026年1月1日起生效。

第5条:

任何与本部长令相抵触的法规均应废止。

第6条:

行政与财政总局局长、劳动总局局长、国家最低工资委员会总秘书处秘书长、劳动监察局局长、劳动争议局局长以及各市、省劳工与职业培训局局长，应自签署之日起，根据各自职责负责实施本部长令。

金边，2025年09月17日

部长

(签字和盖章)

Heng Sour

收件单位:

- 部长理事会办公室
- 经济与财政部
- Samdech Moha Bovor Thipadei总理内阁
- 副总理阁下内阁
- 市政及省级行政机构
- 参见第六条
- 皇家公报
- 档案馆

